《单词百科:Eurasians是什么意思?Eurasians怎么发音?Eurasians的解释和用法》

英语单词Eurasians是什么意思?Eurasians怎么读?Eurasians怎么发音?美加网为您整理了Eurasians的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



Eurasians怎么读

Eurasians的读音:[ju rei i nz]

Eurasians的意思

1、n.欧亚混血儿(Eurasian的名词复数);

Eurasians的双语例句

1. People of numerous cultures have embraced Eurasians like actresses Karen Mok and Maggie Q, not to mention superstar golf player Tiger Woods.

许多源自不同文化的人都相当欣赏混血儿,诸如莫文蔚、玛吉Q等等,更不要说超级高尔夫明星泰格·伍兹了。

2. These early ancestors of modern Eurasians disperse into parts of the world that had more seasonal sunshine and much lower levels of sun radiation.

这些近代欧亚人的早期祖先散布到世界各地,这些地区的季节性阳光更多,太阳辐射水平低得多。

3. Eurasians have not always basked in the warm glow of public attention.

欧亚混血儿并非生来就沐浴于公众关心的温煦的光辉之中。

4. Does this current prominence of Eurasians represent a new acceptance, or is it merely a marketing twist on old racial biases?

现今欧亚混血的声望,是否代表一种新的包容,或仅是在旧的种族偏见基础上的市场 手段?

5. Modeling agencies are scrambling for women with mixed blood, while Eurasians are becoming the darlings of music stations MTV and Channel V.

模特儿经纪公司竞相争<mark>夺混血美女,</mark>欧亚混血儿俨然成为音乐频道MTV及Channel V的宠儿。

6. At the moment, Eurasians are enjoying an unprecedented high profile in the news, in advertising, and in the entertainment industry.

此时此刻,新闻、广告和娱乐圈对欧亚混血儿都有空前广泛的介绍。

7. Located in bustling Katong district, this area was originally inhabited by both the Peranakans as well as the Eurasians.

在位于繁华的加东地区,这一地区原先居住的土生华人都以及欧亚。

以上是美加网为您整理的Eurasians怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查 看更多

关于Eurasians

的用法、Eurasians的释义、

Eurasians的相关详情请点击: https://dict.tjgzz.com/Eurasians